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ZAPISNIK 

sa 11. sjednice Odbora za evropske integracije Skupštine Crne Gore, 

održane 12. oktobra 2017. godine 

  

  

Sjednica je počela u 11,05 časova. 

Sjednici je predsjedavao Adrijan Vuksanović, predsjednik Odbora. 

Sjednici su prisustvovali članovi Odbora: Marija Maja Ćatović, Daliborka Pejović, Mihailo Anđušić, 
Maja Bakrač i Nikola Rakočević. 

Sjednici nije prisustvovao poslanik Petar Ivanović. Kao njegova zamjena, sjednici je prisustvovao 
poslanik Miloš Nikolić. 

Sjednici su prisustvovale saradnice u Odboru: Sanja Bulatović i Aleksandra Leković. 

Sjednica je bila otvorena za javnost.  

  

* * * * * *   

Predsjednik Odbora Adrijan Vuksanović konstatovao je da postoji kvorum za rad i punopravno 
odlučivanje, pa je utvrđen i usvojen sljedeći  

  

D N E V N I    R E D:  

  

- usvajanje zapisnika sa 7. sjednice Odbora - 

- usvajanje zabilješke sa 8. sjednice Odbora -  

 

1. Realizacija Plana rada Odbora za evropske integracije za 2017. godinu u IV kvartalu. 

 

* * * * * *   

Predsjednik Odbora Adrijan Vuksanović je pozvao poslanike da se prije razmatranja dnevnog reda 
izjasne o zapisniku sa 7. sjednice i zabilješci sa 8. sjednice Odbora. Zapisnik i zabilješka su 
usvojeni jednoglasno, bez primjedbi. 

 

TAČKA 1 

Realizacija Plana rada Odbora za evropske integracije za 2017. godinu u IV kvartalu 

Predsjednik Odbora Adrijan Vuksanović je predstavio sljedeće aktivnosti Odbora koje su 
predviđene za IV kvartal: 

 tribina sa učenicima Gimnazije u Nikšiću na temu pregovora Crne Gore sa EU i sastanak sa 
rukovodstvom Opštine Nikšić na temu korišćenja pretpristupnih fondova; 

 tematski sastanak sa predstavnicima privrednog sektora o napretku u pregovorima sa EU; 
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 sjednica sa glavnim pregovaračem i članovima Pregovaračke grupe, na temu napretka u 
svih 33 pregovaračkih poglavlja; 

 potpisivanje protokola o saradnji sa odborima za evropske poslove parlamenata Slovenije i 
Hrvatske, i organizovanje radne posjete za članove Odbora i Sekretarijat u navedenim 
parlamentima; 

 uzvratna posjeta italijanskom Senatu u cilju dalje realizacije i primjene potpisanog Protokola 
o saradnji; 

 Konferencija parlamentarnih odbora za evropske integracije/poslove zemalja obuhvaćenih 
Procesom stabilizacije i pridruživanja Jugoistočne Evrope (COSAP); 

 58. plenarno zasijedanje Konferencije odbora za evropske poslove parlamenata Evropske 
unije (COSAC), u Estoniji. 

Predsjednik Vuksanović je predložio da delegaciju za posjetu Opštini Nikšić čine on i članovi 
Daliborka Pejović i Mihailo Anđušić, sa čime su se prisutni poslanici složili. 

Predsjednik Vuksanović je pozvao poslanike da daju svoje mišljenje u vezi sa organizacijom i 
učesnicima sastanka sa predstavnicima privrednog sektora o napretku u pregovorima sa EU. 

Članica Odbora Daliborka Pejović je predložila da se pozovu predstavnici Montenegro biznis 
alijanse i pregovarač za Poglavlje 8 – Konkurencija.  

Članica Odbora Marija Ćatović je dala predlog da sastanak ipak ne bude u formi javne tribine i 
da se ograniči broj pozvanih učesnika, kako bi se dobilo na kvalitetu sastanka. 

Predsjednik Vuksanović je izrazio posebno zadovoljstvo u vezi sa organizacijom ovog sastanka, 
jer smatra da zakonodavni organ na taj način pokazuje svoju suštinsku uključenost u pregovarački 
proces koji se odnosi na privredni sektor u pogledu napretka o pregovorima sa EU.               
Konstatovano je da će se organizovati sastanak krajem oktobra ili početkom novembra sa 
predstavnicima Privredne komore, Unije poslodavaca i Montenegro biznis alijanse, čiji će broj 
predstavnika biti ograničen (dva po instituciji), koji će aktivno učestvovati u raspravi o predviđenoj 
temi, i da će se uputiti poziv svim zainteresovanim poslanicima i pregovaraču za poglavlje 8 – 
Konkurencija, te da će sastanak biti medijski ispraćen. 

Povodom sljedeće aktivnosti, predsjednik Vuksanović je predložio da se u novembru organizuje 
sjednica, na kojoj bi glavni pregovarač i članovi Pregovaračke grupe predstavili ono što je urađeno   
u svakom pojedinačnom poglavlju i ono što nas dalje očekuje u pregovaračkom procesu. Kazano 
je da bi sjednica bila zatvorena za javnost, s tim da mediji snime samo početak iste.  

Članovi Odbora su istakli da bi bilo korisno da Ministarstvo za evropske poslove u susret sjednici 
pripremi dokument označen oznakom „interno“, sa konkretnim informacijama o postignućima, ali 
i o izazovima u svakom pojedinačnom poglavlju, u cilju bolje pripremljenosti i informisanosti 
izvršne i zakonodavne vlasti o napretku u procesu pristupanja. 

Zatim, predsjednik Vuksanović je kazao da se sledeća aktivnost odnosi na potpisivanje budućih 
protokola o saradnji sa slovenačkim i hrvatskim odborima koji se bave pitanjima EU, što bi bilo 
realizovano u okviru radnih posjeta Ljubljani i Zagrebu. Podsjetio je na činjenicu da je nacrt 
Protokola o saradnji sa slovenačkim Odborom proslijeđen na razmatranje i da se očekuje skoriji 
poziv od slovenačke strane za radnu posjetu. 

Poslanica Pejović je, u svojstvu predsjednice Odbora za antikorupciju, informisala prisutne da 
Odbor za antikorupciju planira posjetu Hrvatskom saboru. Stoga je dala konstruktivan predlog da 
se zajedno planira posjeta Odbora za antikorupciju i Odbora za evropske integracije Saboru 
Republike Hrvatske, jer su pojedini članovi Odbora za evropske integracije ujedno i članovi 
Odbora za antikorupciju, što su prisutni poslanici prihvatili.  
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Predsjednik Vuksanović je podsjetio da će do kraja tekuće godine uslijediti i povratna posjeta 
Odboru za politike Evropske unije italijanskog Senata, i predložio da ide poslanica Marija Ćatović, 
podsjećajući da je ona odlikovana Ordenom Viteza italijanske zvijezde. 

Na kraju, predsjednik Vuksanović je obavijestio da Odbor za evropske poslove makedonskog 
Sobranja planira organizaciju sljedećeg COSAP-a, i da su kao datume održavanja predložili drugu 
polovinu decembra ili drugu polovinu februara. Odlučeno je da se makedonskim kolegama uputi 
odgovor sa predlogom da se konferencija organizuje u drugoj polovini februara 2018. godine. U 
vezi sa predstojećim 58. plenarnim zasijedanjem COSAC-a, potvrdio je svoj predlog da delegaciju 
ispred Odbora čine on i članovi Mihailo Anđušić i Nikola Rakočević, i da se trenutno čeka 
odobrenje istog od strane Kolegijuma predsjednika Skupštine Crne Gore. 

Predsjednik Odbora Adrijan Vuksanović se zahvalio prisutnima na konstruktivnim predlozima i 
zaključio jedanaestu sjednicu Odbora. 

 

Sjednica je zaključena u 11,40 časova. 

 

 

SARADNICA U SEKRETARIJATU ODBORA 

 

Aleksandra Leković s.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

PREDSJEDNIK ODBORA 

 

Adrijan Vuksanović s.r. 

 


